
Protokół Nr 21/12
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 3 grudnia 2012 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 14.30
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska- Biuro Obsługi Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2013 r.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Sokółka na lata 2013-2017. I

4. Wolne wnioski.

Ad. l
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2013 r. przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny P.Kułakowski zapytał o zaległości z tytułu podatków i z czym jest największy
problem.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła" że zaległości z tytułu opłat i podatków są w
wysokości około 3 mln. zł. w tym są osoby fizyczne i osoby prawne. Są to zaległości nawet
sprzed kilku lat ale to się nie przedawnia. Największy problem jest ze ściągalnością tych
środków bo czasami jest to niemożliwe.
Radny P.Kułakowski zapytał ile było składanych podań o umorzenie podatku a w jakiej ilości
były te podania nieuwzględniane.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że w tej chwili nie pamięta ale ta informacja dostępna jest
w Biuletynie Informacji Publicznej i na tablicy ogłoszeń z podanie kto, za co i jaka kwota
została umorzona.
Radna J.Wysocka zwróciła uwagę ze 3 mln. zł. to bardzo duża kwota i czy nie zbyt
pochopnie są umarzane te zaległości, tak jak dla ZZO Euro Sokółka.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, ze w przypadku ZZO Euro na początku roku jeszcze
płacili potem już nie mieli środków, w tej chwili zaległość co do gminy wynosi ok. 300 tys.
zł.
Radny A.Czaplejewicz zapytał czy w budżecie są uwzględnione koszty wprowadzenia ustawy
śmieciowe?
z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że na pewno będą zatrudnieni do tego celu nowi
pracownicy. A koszt utrzymania pracownika będzie mieścił się w tej opłacie. Będzie to
dużym obciążeniem dla samorządów ale również dla mieszkańców.



Radny l.Saciłowski zapytał dlaczego nie ma w budżecie inwestycji na ul. Pocztowej w WPI
jest.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że w przyszłym roku zostanie złożony wniosek o
dofinansowanie tzw. "schetynówki" na ul. Pocztową i ul. l-go Maja. W przyszłym roku na ul.
Pocztowej, l-go Maja zostaną przesunięte słupy oświetleniowe.
Radny l.Saciłowski zapytał o inwestycje na ul. Rocki Małe czy jak będzie wykonywana
inwestycja miniobwodnicy czy nie będzie to kolidowało?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że nie będzie kolidować, są prowadzone już rozmowy z
koleją oraz właścicielami działek na temat wykupu działek.
Radny P.Kułakowski zapytał na jakiej podstawie jest wstawiany koszt inwestycji np.
kanalizacji.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że jest to brane ze stawki za metr kwadratowy. co do
kanalizacji na Żwirki i Wigury jest tylko taka kwota ze względu na brak środków, w
kolejnych latach zostaną wykonane następne ulice.
Radna l.Wysocka zwróciła uwagę na stan ul. Broniewskiego czy by się dało wykonać to w
przyszłym roku, zwłaszcza na skrzyżowaniu z ul. Łąkowa.
Z-ca Burmistrza P .Bujwicki wyjaśnił, że ta ulice należało by wykonać kompleksowo całość
razem z zatoczką.
Radna l.Wysocka zapytała czy da się to ująć w budżecie na 2013 r.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział, że samo przygotowanie dokumentacji będzie
trwało około roku.
Radny A.Czaplejewicz zapytał o realizację projektu przeciwdziałania wykluczeniu
cyfrowemu.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że projekt jest realizowany, cała siec ma być gotowa
do końca marca ale już wpłynęło pismo wydłużeniu terminu o 2 miesiące.
Radna l.Wysocka zgłosiła wniosek - W ramach środków w dziale 710 rozdział 71013 "Prace
geodezyjne i kartograficzne" wykonanie projektu kompleksowej modernizacji ulicy
Broniewskiego.
Radny P .Kułakowski zapytał ilu mieszkańców będzie podłączonych pod wodociąg Żuki,
Plebanowce, Sierbowce, Sokolany.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział że jest to odcinek ok. 15 km. W tym wniosku jest
również kanalizacji w Nowej Kamionce. Na tym terenie woda gruntowa jest bardzo wysoko i
w studniach jest zła woda.
Radny P.Borowski zgłosił wniosek o zakup samochodu służbowego dla Straży Miejskiej w
Sokółce. Związane jest to z tym że obecny samochód psuje się dosyć często. Kwota 100 tys.
zł. z kredytu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski komisji.
1) W ramach środków w dziale 710 rozdział 71013 "Prace geodezyjne i kartograficzne"
wykonanie projektu kompleksowej modernizacji ulicy Broniewskiego - wniosek radnej
Wysockiej.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
2)W wykazie zadań inwestycyjnych, "Zakupy inwestycyjne" dopisać pozycję "Zakup
samochodu służbowego dla Straży Miejskiej" - kwota 100 tys. zł. z kredytu - wniosek
radnego Borowskiego.
Komisja 2 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
3)W wykazie zadań inwestycyjnych- Zadania nowo rozpoczęte poz. 11 " Wykonanie
kanalizacji w ul. Żwirki i Wigury, Dywizjonu 303, Skarżyńskiego" - termin realizacji
rozłożyć na lata 2013-2014, całkowity koszt inwestycji 300 tys. zł., 100 tys. zł. środki własne,
200 tys. zł. z kredytu.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
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Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na
lata 2013-2017 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


